
Aan de leden van de Provinciale Staten

Eindhoven, 24 oktober 2020 

L.S.,

In de loop van 2019 werd in eerste instantie nogal rustig de Bravoflex-regeling voor de regio 
Eindhoven/Helmond opgetuigd, een dienst die precies tussen taxidienst en busdienst in zat. Minder 
druk, rechtstreekser dan de bus, minder duur, maar helaas niet van deur tot deur, zoals de taxi.

Bravoflex had enige kinderziektes, omdat ze maar van enkele haltes kon vertrekken, maar toen vanaf 
januari 2020 van iedere halte naar iedere willekeurige andere halte gereden kon worden, was er naar 
mijn idee voldoende belangstelling om deze vervoersdienst in de lucht te hebben.
In die vervoersdienst trof ik af en toe medereizigers aan. Daaronder waren ouderen die de overstap 
op stations vaak moeilijker vonden en vandaar deze regeling kozen. Mensen met een handicap die, 
omdat ze minder mobiel waren, liever van halte naar halte gingen en niet te maken hadden met 
overstappen op een tussenstation. Mensen met een geestelijke beperking, die de chaos en de onrust 
bij overstapplekken moeilijk konden aanvaarden en om die reden liever met Bravoflex gingen. En 
ikzelf ben nagenoeg blind en ook voor mij is het gunstiger om van halte naar halte te gaan en niet de 
overstap hoef te maken met daarbij oversteken, druk verkeer, over looprichels geplaatste fietsen en 
dergelijke op een tussenstation of op het hoofdstation.

Nu in de nazomer van 2020, een jaar ongeveer na de start van Bravoflex, horen de reizigers van de 
chauffeurs vooral dat Bravoflex gaat stoppen aan het eind van dit jaar. De redenen zouden financieel 
zijn. Natuurlijk zaten er minder reizigers in de coronatijd in deze vervoersdienst, maar dat kwam dan 
mede door corona. Natuurlijk waren er extra uitgaven voor gemeenten en provincies in coronatijd, 
maar ook dat was aan corona te wijten. Nu is er inmiddels al door de overheid geld toegezegd aan 
provinciale en gemeentelijke overheden om juist dit soort dingen als de Bravoflexregeling op de weg 
te houden.

Daarom zou ik, mede namens velen van mijn medepassagiers, een dringende oproep willen doen om 
Bravoflex te blijven subsidiëren en de regeling voor de regio Brabant-Zuidoost rijdende te houden. 
Vele reizigers zouden daar zeer mee geholpen zijn, maar ook chauffeurs die op de Bravoflex rijden, 
behouden hun baan en dienen niet afhankelijk te worden van een uitkering. Per slot van rekening is 
het toch altijd beter als mensen kunnen werken voor het geld dat ze verdienen.

En dan nog een laatste reden die ik persoonlijk daaraan toe wil voegen: ik gebruik de Bravoflex ook 
vooral om tijdig op mijn werk te komen, want bus of de ouderenvervoersdienst zoals de WMO-taxi 
kunnen dit vaak niet bieden.

Ik hoop dat u naast deze pleitboodschap er nog vele meer zult ontvangen en daardoor tot de 
conclusie komt om Bravoflex in stand te houden, zodat ook in 2021 velen daarvan gebruik kunnen 
maken. Tenslotte houd ik een pleidooi voor mensen met een (visuele) beperking: zij mogen niet de 
dupe worden van deze bezuinigingen! Het is een groep die door de overheid dikwijls over het hoofd 
wordt gezien.

Met hartelijke groet,

Henry Vermeulen
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